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Z A P I S N I K 

 

sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 20. 

srpnja 2017. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 19,00 sati. 

 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo,  Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Sanja Oplanić, zamjenica 

Gradonačelnika,  Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika 

Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za proračun 

i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, 

Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, Damir 

Hrvatin, pročelnik upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša,  Elena Uljančić 

Vekić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine - Museo del territorio parentino, Irides 

Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč, Vesna Tripar, v.d. ravnateljica Pučkog 

otvorenog učilišta Poreč, Gordana Lalić, direktorica TD "PARENTIUM" d.o.o., Nadija 

Mendica, direktorica TD "STAN" d.o.o., Denis Matošević zapovjednik JVP CZP Poreč, , 

Divna Radola, ravnateljica Predškolske ustanove  dječji vrtići i jaslice "Radost" Poreč, 

Nataša Musizza, ravnateljica DV "Paperino" Poreč, Mario Laković, ravnatelj Doma za 

starije i nemoćne osobe Poreč, Milan Laković, direktor Usluge Poreč d.o.o., Denis 

Matošević, zapovjednik JVP CZP Poreč, Ajna Temimović, stručni suradnik za odnose s 

javnošću i protokol, Mario Herenda, predstavnik tvrtke H-Projekt iz Zagreba, predstavnici 

medija i gosti. 

 

Sjednicom je predsjedavao Dean Pauletić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča 

- Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Dean Pauletić je otvorio sjednicu, pozdravio 

gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, 

predstavnike proračunskih korisnika i ostale nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi 

utvrđivanja kvoruma. 

 

 Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada prozvao je vijećnike, nakon čega je 

utvrđeno da je na sjednici nazočno 16 od ukupno 17 vijećnika Gradskog vijeća i to: 

1. Adriano Jakus, 2.  Zoran Zulijani, 3.  Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Kristijan Žužić, 6. Azeglio Picco, 7. Dean Pauletić, 8. Dejvid Lakošeljac, 9. Zoran Rabar, 

10. Goran Gašparac, 11. Slavko Fornažar 12. Maurizio Zennaro, 13. Dražen Prgić, 14. 

Mario Ritoša, 15. Emanuel Rudan i 16. Mirzet Hasanagić.. 

 

Odsutna:  

1. Dolores Ghersinich. 

 

 Predsjednik Vijeća utvrdio je postojanje kvoruma.  

 Prije prelaska na predlaganje dnevnog reda, predložio je da vijećnik Dražen Prgić, s 

obzirom da nije bio nazočan na konstituirajućoj sjednici ovog Gradskog vijeća, položi danas 

Svečanu prisegu, sukladno odredbama Poslovnika o radu Gradskog vijeća, te je pozvao 
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vijećnika da, nakon što mu bude pročitana svečana prisega, istu potvrdi izgovaranjem riječi 

"PRISEŽEM", te je vlastoručno potiše. 

 

 Predsjednik Vijeća i vijećnik su ustali, te je pročitan tekst prisege koji glasi:  

 

 "PRISEŽEM SVOJOM ČAŠĆU DA ĆU DUŽNOST ČLANA GRADSKOG VIJEĆA 

OBNAŠATI SAVJESNO I ODGOVORNO I DA ĆU SE U SVOM RADU DRŽATI 

USTAVA, ZAKONA I STATUTA GRADA, POŠTOVATI PRAVNI POREDAK, TE DA ĆU 

SE ZAUZIMATI ZA SVEKOLIKI NAPREDAK GRADA POREČA-PARENZO, 

ISTARSKE ŽUPANIJE I REPUBLIKE HRVATSKE." 

 

 Vijećnik Dražen Prgić potvrdio je Svečanu prisegu izgovaranjem riječi: "PRISEŽEM" 

i istu potpisao.  

 

 Predsjednik vijeća je čestitao vijećniku na novom mandatu u Gradskom vijeću, nakon 

čega je predložio da se za rad sjednice utvrdi dnevni red u skladu s dostavljenim prijedlogom. 

Otvorio je raspravu po predloženom dnevnom redu. 

 

Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavatelj je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  

 

D N E V N I  R E D 

 
1. Verifikacija zapisnika sa 1. sjednice Gradskog vijeća 

 

2. Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

3. Odluka o  postupku jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada Poreča –

Parenzo 

 

4. Odluka o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Poreča – Parenzo za 

razdoblje 2017. – 2022. godine 
 

5. Izvješće o radu i financijsko izvješće Pučkog otvorenog učilišta Poreč za 2016. godinu 

 

6. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2016. godinu 

 

7. Izvješće o radu i financijsko izvješće Zavičajnog muzeja Poreštine - Museo del 

territorio parentino za 2016. godinu, 
 

8. Izvješće o radu i financijsko izvješće Doma za starije i nemoćne osobe Poreč za 2016. 

godinu 

 

9. Izvješće o radu i financijsko izvješće TD Dom Poreč d.o.o. za 2016. godinu 

 

10. Izvješće o radu i financijsko izvješće JVP CZP  za 2016. godinu 

 

11. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Umjetničke škole Poreč 

 

12. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama 

Statuta Osnovne škole Poreč 
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13. Odluka o raspisivanju natječaja za izbor ravnatelja-ice Gradske knjižnice Poreč 

 

14. Odluka o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima  Gradskog vijeća 

Grada Poreča-Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada  Poreča-

Parenzo u 2017. godini 

 

15. Odluka o osnivanju i imenovanju Komisije za raspolaganje gradskom imovinom 

veće vrijednosti 
 

16. Odluka o odabiru najpovoljnijeg natjecatelja po natječaju za prodaju dijela 

nekretnine k.č. 4192/4 k.o. Poreč u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo 

 

 

TOČKA 1. 

Verifikacija zapisnika sa 1. sjednice Gradskog vijeća 
 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je pozvao vijećnike da iznesu eventualna pitanja ili 

primjedbe vezane za zapisnik sa 1. sjednice Gradskog vijeća, koji je dostavljen vijećnicima u 

prilogu poziva i materijala za sjednicu.  

  

 Obzirom da nije bilo primjedbi na zapisnik, na prijedlog predsjedatelja, jednoglasno je 

donijet slijedeći   

 

ZAKLJUČAK 

 

 Verificira se zapisnik sa 1. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča. 
 

 

TOČKA 2. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

1. Eugen Stanissa, dao je sljedeće inicijative: 

„ 1. Trebalo bi riješiti imovinsko-pravne odnose radi ostvarivanja mogućnosti nadogradnje 

srednje Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića i ostvarivanja prostornih i 

materijalnih uvjeta za rad iste. Naime, dok se to ne riješi, škola ne može aplicirati u prijavi 

projekta iz socijalnih fondova EU-a, pa vas molim gradonačelniče da poduzmete korake u 

svezi toga, mada znam da mi nismo osnivači ni vlasnici te škole. 

2. U zadnjih mjesec dana dobio sam više zahtjeva od građana za boljom 

kontrolom parkiranih vozila u naselju Mate Balota. Stoga molim da se sagleda situacija i da 

se iznađe  neko dugotrajno rješenje za spomenuti problem, na zadovoljstvo stanara naselja 

Mate Balota. Znate i sami da je mjesni odbor tog naselja dao neke prijedloge pa vas molim 

da ih uzmete u obzir." 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić je prije davanja odgovora na iznesene inicijative, prvi 

puta u ulozi gradonačelnika pozdravio vijećnike, direktore gradskih tvrtki, ravnatelje gradskih 

ustanova, predstavnike medija i ostale nazočne, te je izrazio nadu u zajedničku korektnu 

suradnju i konstruktivan rad tijekom naredne četiri godine mandata, u cilju dobrobiti grada 

Poreča i njegovih građana. 

 Odgovarajući na prvu inicijativu oko SŠ Antona Štifanića potvrdio je kako Grad doista 

nema nikakve ingerencije nad ustanovama kojima je osnivač Istarska županija, naglasivši 
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kako su te ustanove za Poreč itekako važne. Cjelokupnu se problematiku treba sagledati sa 

šireg aspekta, tj. kroz obje srednje škole i Institut za poljoprivredu i turizam, odnosno njihove 

osnivače Županiju i Državu. Smatra da prostora za poboljšanje uvjeta rada u školama ima, ali 

su preduvjet za njih čisti imovinsko pravni  odnosi, koji se vuku već petnaestak godina. U 

posljednjih mjesec i pol dana pokrenute su određene inicijative, organizirani su prvi sastanci 

sa ravnateljima obiju srednjih škola, ravnateljem Instituta i županom, tako da je siguran da sve 

ide u dobrome smjeru i da će se imovinsko pravni odnosi uspjeti riješiti u dogledno vrijeme, 

nakon čega će se otvoriti prilike za poboljšanje uvjeta nastave u školama i svega ostalog. 

 Vezano za drugu inicijativu oko problematike parkiranja u naselju Mate Balota, rekao 

je da će konkretniji odgovor oko aktivnosti prometnog redarstva u održavanju reda u prometu 

na području grada dati pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav. Naglasio je da je 

Poreč grad od 17 tisuća stanovnika, u kojem se ljeti tijekom turističke sezone ta brojka diže i 

na preko sto tisuća, zajedno sa turistima. Mišljenja je kako je potrebno izraditi novu studiju 

prometa, jer je postojeća zastarjela s obzirom na velike promjene koje su se posljednjih 

godina desile u gradskom prometu. Osima ažuriranja stanja, novom studijom bio bi 

obuhvaćen i promet u mirovanju. Na taj bi se način omogućilo rješavanje ne samo 

problematike naselja Mate Balota, već i drugih dijelova grada. 

 

 Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Marino Poropat, vezano za problem 

parkiranja u naselju Mate Balota naglasio je da su prometni redari konstantno na terenu i to 

sve dane u tjednu. Situacija u tom naselju je kompleksna jer je dosta stranaca ondje kupilo 

stanove  pa imaju pravo parkirati u tom dijelu naselja, a isto tako ima i vlasnika stanova koji 

svoje stanove legalno iznajmljuju tako da i njihovi stanari imaju pravo korištenja parkinga. 

Takav problem javlja se i u drugim naseljima na užem području grada. Problem je širok i 

potrebno je napraviti jednu sveobuhvatnu analizu, kao što je gradonačelnik već rekao, kroz 

jednu kvalitetnu studiju prometa, koja će na neki način između ostalog predodrediti politiku 

uređenja prometa u gradu. 

 

 2. Goran Gašparac, prije postavljanja pitanja zaželio je kolegama vijećnicima 

uspješan rad u novom četverogodišnjem mandatu Gradskog vijeća izrazivši nadu u puno 

razumijevanje od strane gradonačelnika i gradske uprave na pitanja, inicijative i druge teme 

koje će vijećnici otvarati. 

 Iznio je sljedeća pitanja i inicijative: 

 Pitanje: 

 "1. Pitanje oko korištenja državnog zemljišta “Vrtovi” kao javno parkiralište 

upućujem gradonačelniku Peršuriću. 

Povodom ovogodišnjeg otvaranja parkirališta “Vrtovi” u medijima su se pojavile informacije 

koje su pomalo zbunjujuće, pa je ostalo pomalo nejasnoće da li je Grad Poreč za 2016. 

godinu dobio dozvolu od države za korištenje vrtova ili nije? 

Naime: 

 - u tekstu objavljenom na portalu "Parentium" piše da je Grad svih prošlih godina 

dobivao dozvole za korištenje od DUUDI-ja i da je za tu namjenu plaćao godišnju najamninu 

u iznosu od 88.000 kuna, pa se postavlja pitanje, ako je prošle godine dobio suglasnost za 

korištenje uz naknadu od 88.000 kuna , zašto se ove godine za prošlu godinu mora platiti još 

dodatnih 150.000 kuna? 

 - u izjavi na službenim stranicama Grada, stoji da će Grad Poreč Parenzo iznos od 

150.000 kuna za korištenje zemljišta u 2016-toj godini, platiti u ovoj godini zajedno sa 

iznosom od 150.000 kuna za korištenje zemljišta za 2017. godinu (UKUPNO 300.000 KN) 

 - u tekstu objavljenom u Glasu Istre stoji izjava Ajne Temimović (iz gradskog Odjela 

za odnose s javnošću) da je ove godine Grad Poreč dogovorio cijenu korištenja u iznosu od 

150.000 kuna godišnje za 2016. i 2017. godinu, te se još navodi da je za 2016. godinu 
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odobrenje nadležnog ministarstva stizalo na vrijeme, te da je za 2016. (za koju je tek sad 

dogovoren iznos naknade za korištenje) dozvola za korištenje izdana za rok od 2. svibnja do 

31. prosinca. 

 Stoga molim gradonačelnika da mi dostavi kopije svih ugovora sa nadležnim državnim 

tijelima o korištenju zemljišta “VRTOVI” za 2014-tu,.2015-t.,, 2016-tu i 2017-tu godinu, te da 

mi pismeno odgovori: 

a)   da li je Grad Poreč od 2014. godine na ovamo imao dozvole nadležnih državnih 

tijela za korištenje zemljišta “VRTOVI” i za koju namjenu? 

b). da li je za to korištenje Grad Poreč državi plaćao određenu naknadu i u kojim 

iznosima? 

c)  zašto će u 2017. godini Grad državi platiti iznos od 150.000 kuna za korištenje 

zemljišta u 2016. godini, ako je za 2016. godinu ugovorio iznos od 88.000 kuna za 

razdoblje od početka svibnja do kraja prosinca, te da li je taj iznos od 88.000 kuna plaćen 

u 2016. godini? 

Budući je u Detaljnom planu uređenja na ovom djelu predviđena izgradnja podzemne garaže 

iznad koje bi bio tematski park (zelena površina), zanima me što Grad radi po tom pitanju i 

kada će se realizirati ova planirana investicija, jer ovako stanje parkirališta kakvo je danas 

naružuje turističku sliku Grada Poreča koji je nekad bio perjanica hrvatskog turizma. Sa 

ovako neuređenom parkirališnom površinom u samom centru grada, koja više liči na sajmište 

u nekoj bivšoj istočnoeuropskoj državi, to zasigurno danas više ne može biti. 

 Predsjedatelj Dean Pauletić, upozorio je vijećnika da je potrošio poslovnikom 

predviđeno vrijeme za postavljanje pitanja i davanje inicijativa, nakon čega je vijećnik, bez 

obzira na ponovna upozorenja predsjedavatelja na oduzimanju vremena drugim vijećnicima i 

izrečenu opomenu,  ipak ukratko iznio dvije inicijative vezano za formiranje inicijativnog 

odbora za spas i vraćanje Agrolagune u ruke Porečana i građana Poreštine, te da se zbog 

nekoliko oružanih sukoba tijekom turističke sezone na dnevni red sljedeće sjednice Vijeća 

uvršti informacij o stanju sigurnosti u Gradu Poreču na dnevni red naredne sjednice sa 

posebnim osvrtom na nedavne oružane sukobe koji su se desili u gradu.  

 Inicijative glase: 

 " 1. Inicijativu za formiranjem Inicijativnog odbora za spas i vraćanje Agrolagune u 

ruke Porečana i građana Poreštine upućujem gradonačelniku Lorisu Peršuriću 

Obrazloženje: 

Vezano za slučaj Agrokor, mi u porečkom SDP-u i koaliciji Zajedno možemo više, izuzetno 

smo zainteresirani za situaciju u Agrolaguni. Određen dio javnosti je već reagirao. te su se 

pokrenule neke inicijative za otkup većinskog paketa dionica Agrolagune. 

O stanju u Agrolaguni se još nije razgovaralo na ovom Gradsko vijeću, jer je sva ta drama 

oko Agrokora i prelazak većinskog paketa Agrolagune u ruke Agram grupe počela u vrijeme 

lokalnih izbora. No, sada su se stekli uvjeti da se u taj problem od interesa za sve zaposlene u 

Agrolaguni i građane Poreštine, osobito male OPG-ove i kooperante Agrolagune, uključi ovo 

Gradsko vijeće i novoizabrani gradonačelnik. Stoga dajem inicijativu koju upućujem 

gradonačelniku Peršuriću da se na nivou Grada Poreča formira Inicijativni odbor za spas i 

vraćanje Agrolagune u ruke Porečana i građana Poreštine, na čijem bi čelu bio 
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gradonačelnik koji je direktno izabran na izborima i predstavlja sve građane, a da se u sastav 

Inicijativnog odbora uključe: 

 - predstavnici pozicije i opozicije 

 - posebno nezavisni stručnjaci, 

 - predstavnici radnika i malih dioničara, 

 - i predstavnici malih kooperanata 

 

Cilj Inicijativnog odbora bio bi pronalaženje mogućnosti i organizacijskih oblika u kojima bi 

se Grad Poreč-Parenzo, zajedno sa stotinama (tisućama) malih ulagača – građana i 

poduzetnika sa područja Poreštine, pa i cijele Istarske županije aktivno uključio u otkup 

većinskog paketa dionica Agrolagune. 

Dakle, smatram da bi osnivanje takvog tijela trebao biti konsenzus svih političkih opcija u 

gradu, da pitanje Agrolagune ne bude neko pitanje na kojem ćemo se politički prepucavati, 

već da svi zajedno, uz jedan veliki konsenzus, napravimo sve što je moguće u korist naših 

građana -zaposlenika u Agrolaguni, ali i svih onih koji su vezani za Agrolagunu i proizvodnju 

poljoprivrednih proizvoda, a to je cijelo naše selo. 

Molim gradonačelnika da mi se na sjednici izjasni o ovoj mojoj inicijativi. 

 2. Inicijativu o podnošenju izvješća o stanju sigurnosti u Gradu Poreču-Parenzo 

upućujem predsjedniku Gradskog vijeća i gradonačelniku. 

 Budući su se u zadnjih mjesec dana u samom centru Poreča, na gradskoj rivi, 

dogodila tri teška incidenta: dvije pucnjave iz pištolja i jedan napad hladnim oružjem, koja su 

za posljedicu imala dva ranjavanja naših sugrađana/gostiju, a posljednji incident dogodio se 

prije dva dana ispred hotela Palazzo u kojem je mladić od oko 23 godine (po mojim 

saznanjima iz Vrsara), probijen nožem u pluća i nalazi se u teškom stanju opasnom po život. 

 Stoga predlažem da se za sljedeću sjednicu GV-a (koja će se održati početkom 

kolovoza) u  dnevni red uvrsti točka o stanju sigurnosti u Gradu Poreču, sa posebnim osvrtom 

na spomenute događaje." 

  

 (Obje inicijative upućene su Gradonačelniku dopisom KLASA: 011-01/16-01/129. i 

130, URBROJ: 2167/01-07-16-1, a vijećničko pitanje upućeno je Upravnom odjelu za 

upravljanje gradskom imovinom dopisom KLASA: 011-01/16-01/128, URBROJ: 2167/01-

07-16-1 ). 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić ponovno je zamolio vijećnike da se pri postavljanju 

pitanja i davanju inicijativa drže odredbi Poslovnika. 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, vezano za korištenje državnog zemljišta "Vrtova" 

iznio je kako je za 2016. i 2017. godinu sa Ministarstvom državne imovine sklopljen ugovor o 

korištenju tog zemljišta, te je za svaku je godinu plaćena naknada od 150.000 kuna. S obzirom 

da u ovom trenutku nije u mogućnosti iznijeti podatke vezano za ugovore unatrag do 2014. 

godine, naglasio je da će vijećniku isti biti dostavljeni u pisanom obliku. 

 Osvrnuvši se na inicijative vijećnika, izrazio je čvrsti stav da je Poreč, bez obzira na 

takve nemile događaje, metropola i perjanica turizma, a spomenute slučajeve smatra 

izdvojenim. Naglasio je kako je odmah po dobivenoj informaciji o događajima stupio u 

kontakt sa novim načelnikom Policije i dogovoren je njegov dolazak na jednu od sljedećih 

sjednica Vijeća, kojom prilikom bi se upoznao sa njegovim novim članovima, informirao ih o 

stanju sigurnosti u gradu, kao i o stanju u Policijskoj postaji Poreč s obzirom na činjenicu da 

Policiji treba veće pojačanje za period turističke sezone. Naglasio je da je prije početka sezone 
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dobiveno devet novih djelatnika, čiji smještaj financiraju hotelijerske tvrtke Plava laguna i 

Valamar. Pohvalio je porečku policiju jer su slučajevi oružanih napada promptno riješeni.  

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić, potvrdio da će informacija o stanju sigurnosti biti 

stavljena na dnevni red naredne sjednice Vijeća. 

 3. Adriano Jakus  je prije iznošenja inicijativa i pitanja, s obzirom da je ovo prva 

radna sjednica, pozdravio predsjednika Vijeća, kolege vijećnike, gradonačelnika, njegove 

zamjenike i ostale prisutne, te je svima zaželio puno uspjeha i dobrih rezultata tijekom ovog 

četverogodišnjeg mandata. 

 Iznio je sljedeće inicijative i pitanja: 

 " 1. Teme prve inicijative koju želim iznijeti dotakao se već kolega Gašparac. Naime 

na području Grada Poreča-Parenzo se primjećuje malo policijskih službenika u naseljima i 

uopće u javnosti. Međutim, prevencija treba biti temelj za sigurnost građana naročito u 

situacijama višestruko povećanog broja ljudi kao što je slučaj kod nas ljeti, kada je nemoguće 

puni policijski nadzor i intervencije pravodobno provoditi, a još manje preventivno djelovati 

bez dodatne ljudske snage i pripadajuće opreme. Policijska se aktivnost u ljetnim mjesecima 

upeterostruči, ali se za toliko pojača i promet te incidenti u prometu, narušavanje javnog reda 

i mira, kao i razna kaznena djela. Zbog svega navedenog, molim Gradonačelnika da u 

koordinaciji sa Ministarstvom unutarnjih poslova i nadležnom Policijskom postajom Poreč, 

poduzme potrebne mjere u cilju kvalitetnijeg djelovanja na području Poreča i Poreštine. 

 

 2. Kako smo u proteklom periodu uspješno realizirali puno malih inicijativa po 

cijelom gradu i naseljima, želja mi je da tim smjerom nastavimo, pa predlažem da se obnove i 

urede pothodnici kod Lacoopa i Bolnice, koji u sadašnjem stanju nisu primjereni gradu 

visokih standarda kakav je Poreč. Potrebno je riješiti dotrajalu oborinsku odvodnju, 

ujednačiti podove, ofarbati i urediti zidove i ulazne portale, postaviti rukohvate, ali i izvidjeti 

mogućnost otvaranja tih pothodnika prema obije strane dodavanjem pristupnih staza koje bi 

omogućavale lakši ulaz i izlaz." 

 

 Pitanje: 

 "Pitanje upućujem Gradonačelniku. Obzirom da se radovi na školi u Žbandaju 

približavaju kraju, a približava se i nova školska godina koju će učenici pohađati u novoj 

školi, zanima me što se i koliko radi po pitanju produženog boravka u toj područnoj školi, koji 

je broj djece minimalno potreban da bi produženi boravak mogao funkcionirati, provodi li se 

anketiranje roditelja i da li će produženi boravak krenuti s novom školom?" 

 

 (Prva inicijativa vijećnika upućena je Gradonačelniku dopisom KLASA: 011-01/16-

01/131, URBROJ: 2167/01-07-16-1) 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, prihvatio je inicijativu  oko uređenja spomenutih 

pothodnika. S obzirom da u tom dijelu grada slijedi sanacija cijele prometnice od Lacoopa do 

kružnog toka kod Parensa, u sklopu toga biti će uređeni i pothodnici. Izrazio je žaljenje da se 

za to nije iskoristilo priliku kad su Hrvatske ceste gradile rotor kod Parensa. Naime, 

propustilo se uređenje i financiranje te prometnice u sklopu iste investicije. Sve se to dogodilo 

zbog jednog oporbenog vijećnika koji je tada bio protiv toga, te je radi krive interpretacije 

naveo stanovnike tog dijela naselja kod bolnice na peticiju, pa je kroz to vrijeme izgubljena 

prilika financiranja sanacije te prometnice kroz Hrvatske ceste i sada će Grad to morati 

financirati sam. Sada ta prometnica nije više u državnoj već je u lokalnoj ingerenciji, a time su 

kriteriji takve ceste puno niži. Planiranje sanacije bit će u jednom od sljedećih proračuna. 
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 Što se tiče škole Žbandaj, radovi se odvijaju u pravilnoj dinamici i bit će na vrijeme 

gotovi, tako da će nastava u istoj započeti s prvim danom škole početkom mjeseca rujna. 

Predložio je da vezano za organizaciju nastave u toj školi odgovori pročelnica Vesna Kordić. 

 

 Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu, Vesna Kordić odgovorila je da će školu u Žbandaju polaziti 80 učenika u četiri 

razreda. Naglasila je da se radi o mladom naselje s intencijom rasta tako da se tijekom godina 

očekuje sve veći broj učenika. Obavljeno je anketiranje roditelja i  za sada se za produženi 

boravak prijavilo 12-oro djece, što je dovoljno velik interes da bi produženi boravak bio 

organiziran. Primjera radi, napomenula je da se s tom brojkom zainteresiranih započelo lani i 

u Novoj Vasi, a već ove godine je u toj školi 21 dijete na produženom boravku, što znači da 

interes raste i zahvaljujući tome roditelji djece iz škole Nova Vas upisuju znatno manji broj 

djece u porečku školu. Programom produženog boravka obuhvaćeno je oko 210 učenika i to u 

6 odjeljenja matične škole, u 2 odjeljenja talijanske škole, te u 2 odjeljenja područnih škola. 

 

 4. Maurizio Zennaro, obrativši se nazočnima na talijanskom jeziku, pozdravio je 

kolege vijećnike, gradonačelnika i njegove zamjenike, medije i ostale nazočne.  Posebno je 

pozdravio goste iz talijanskog grada Alessandrie, gospodina Renata, porijeklom Porečana, 

počasnog člana Gradskog vijeća Grada Alessandrie s pratnjom, koji su izrazili želju za 

prisustvovanje sjednici Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo. 

 Obratio je predsjedniku Vijeća s primjedbom da mu za ovu sjednicu nisu dostavljeni 

materijali na talijanskom jeziku, a koje je inače tijekom prošlog mandata redovno dobivao. 

 

 Predsjednik Vijeća Dean Pauletić, obećao je vijećniku da će mu se materijali na 

talijanskom jeziku ubuduće na vrijeme dostavljati. 

 

 Nakon toga vijećnik je iznio sljedeće prijedloge:  

  

 "1. U cilju revitalizacije starogradske jezgre predlažem da se uspostavi dijalog sa 

Županijom istarskom u cilju iznalaženja rješenja koje bi u konačnici trebalo rezultirati 

otvaranjem i stavljanjem u funkciju enoteke u prizemlju Istarske sabornice.  

 

 2. Ministrica regionalnog razvoja i fondova EU izrazila je nezadovoljstvo uslijed 

neučinkovitosti jedinice lokalne samouprave u pripremanju i predlaganju projekata koji se 

financiraju iz EU fondova. Podsjećam da Grad Poreč – Parenzo u 2016. g. od europskih 

sredstava nije uspio privući niti jednu kunu. U predizbornoj kampanji pričalo da smo previše 

razvijen grad pa da iz tog razloga ne možemo dobiti novca, ali evo Dubrovnik je za Lazaret 

dobio 26 miliona kuna, pa s obzirom da je u fondu Ministarstva ostalo još nekih 550 miliona 

kuna, pa bi se sigurno nešto moglo povući po pitanju kulture. Stoga predlažem da se unutar 

postojećih Upravnih odjela Grada, recimo Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo doda 

i djelatnost europskih fondova, po primjeru kako je to učinio Rovinj.  

 

 3.  Sustav odvodnje je, prema podacima koji se mogu vidjeti na web stranicama 

Odvodnje, zgotovljen gotovo na cijelom području,  međutim neka su mjesta ostala van istog. 

Zato predlažem da se, prilikom planiranja i utvrđivanja  prioriteta izgradnje 

podsustava kanalizacijske mreže s uređajima za pročišćavanje otpadnih voda u sklopu EU 

projekta, kao prioritetna naselja  uzmu u ozbiljan obzir naselja Antonci, Kosinožići 

i Vežnaveri.  Obrazložit ću zbog čega to predlažem…" 

 Predsjedatelj Dean Pauletić, upozorio je vijećnika na potrošeno vrijeme za 

postavljanje pitanja, te je zatražio da svoje izlaganje privede kraju, zbog čega je vijećnik 
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izrazio svoje nezadovoljstvo, te je predao predsjedavajućem pisane prijedloge sa 

obrazloženjima. 

 Obrazloženja glase: 

 "1. Županijska cesta na relaciji St. Portun  – Kosinožići služila je kao alternativi put 

prilikom gradnje sustava odvodnje i kanalizacije  prema Novoj Vasi i okolnim naseljima. 

Zbog ondašnje i sadašnje prometne opterećenosti cesta je vidno i ozbiljno oštećena i iziskuje 

hitnu sanaciju. 

 2. Trasa ceste od  St. Portun do Kosinožići  dio je poznate biciklističke staze 

Eufrazijane, uvrštena u Istra bike mapu i dostupna na službenom  portalu Turističke zajednice 

Grada Poreča. Naravno, cesta ne ispunjava osnovne uvjete propisane Pravilnikom 

o biciklističkoj infrastrukturi. Zbog lošeg asflta, neravnina, zakrpa i  rupa te priličnog 

prometa cestom, (kojom učestalo prometuju i tegljači veće dozvoljene nosivosti od 8 t), cesta 

predstavlja opasnost za turiste bicikliste, ali  i svojevrsnu obmanu i razočarenje 

zbog neispunjenog očekivanja.                                                                                                   

 3. Zbog potrebe prijevoza učenika, cestom prometuje i školski autobus koji razvozi 

učenike u OŠ Poreč i u PŠ Nova Vas. Zbog nepostojanja pješačkih prijelaza, kao i nogostupa 

do autobusne stanice te propisane prometne signalizacije, učenici svakodnevno izlažu svoje 

živote opasnostima u prometu i krajnje je vrijeme da se nešto poduzme." 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, vezno za prvi prijedlog pojasnio je da je prostor u 

prizemlju Istarske sabornice u gradskom vlasništvu, te da su već pokrenuti razgovori sa 

AZRRI-em, MIH-om i županijskim odjelom za poljoprivredu u pogledu funkcioniranja tog 

prostora. Postoji više prijedloga o kojima će biti prilike razgovarati i a ovom Gradskom 

vijeću. 

 Vezano za drugi prijedlog oko povlačenja sredstava iz EU fondova, naglasio je kako 

misli da je Grad do sada povukao dosta sredstava iz raznih fondova, ne samo iz EU fondova, 

pa je primjera radi spomenuo projekt navodnjavanja na sjeveru Poreča za kojeg je dobiveno 

104 milijuna kuna. Što se tiče kulture, naglasio je kako za projekt koji se odnosi na Zavičajni 

muzej postoji potrebna dokumentacija, tako sa se čeka natječaj na koji bi se kandidirao ne 

samo objekt već i postava Muzeja. U tijeku su pripreme za II i III fazu starogradske jezgre 

(Trg Marafor s poprečnim ulicama), a trenutno se odvijaju sondažna istraživanja.   

 

 Vezano za treći prijedlog naglasio je kako Grad nastoji da se u sklopu radova, kao što 

su plinofikacija, cestogradnja i dr., uvijek izgrade nogostupi uz sve ceste. S obzirom a se radi 

o radovima u sklopu projekta odvodnje, predložio je da se na prijedlog vijećnika osvrne 

direktor Odvodnje Poreč g. Mlan Laković. 

 

 Milan Laković, diretor Odvodnje Poreč d.o.o., iznio je da se na spomenutom području 

u sklopu pripremnih radova odvija i rješavane imovinskih odnosa, a skladno financijskim 

planovima, kao i mogućnostima kandidiranja na EU fondove, dotična će se lokacija uvrstiti u 

plan investcija i realizirat će se u narednom periodu. 

 

 Na pitanje Mauriza Zennara koliko dugo već traju pregovori vezano za podrum u 

Sabornici, Gradonačelnik Loris Peršurić odgovorio je da isti traju od prilike oko pola 

godine. Dio sredstava dobiven je iz EU fondova i moralo se poštivati uvjete natječaja u 

odnosu na djelatnost (nikakva prodaja, već samo prezentacija i degustacja autohtonih 

proizvoda). Rok po natječaju je završen, tako da je sada otvoren prostor za razgovore o 

revitalizaciji tog prostora. Predložio je da se organizira zajednički obilazak ukoliko svi 
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vijećnici nisu dosad imali prilike vidjeti podrum Sabornice, jer je isti zaista lijepo uređen i 

vrijedi ga pogledati. 

Ponovno se osvrnuo na prijedlog vijećnika oko obavljanja poslova vezano za EU 

fondove, naglasivši kako su u Upravnom odjelu za proračun i gospodarstvo Grada Poreča-

Parenzo već zaposlene dvije djelatnice koje rade upravo na EU fondovima i svim ostalim 

fondovima. 

 

Maurizio Zennaro, naglasio je kako je upravo u tome problem, jer Poreč nema 

upravni odjel za EU fondove, a usporedbe radi ponovio je kako je Grad Rovinj u sklopu 

postojećeg Upravnog odjela za gospodarstvo i financije dodao i EU fondove. Gradsko vijeće 

nije nikada bilo informirano o projektima koji se spremaju za kandidiranje prema fondovima, 

tako da vijećnici po tom pitanju nemaju nikakvih saznanja, iako doduše mogu u gradskim 

službama tražiti dodatne informacije. Smatra da bi, s obzirom na veliki novac kojeg Hrvatska 

ima na raspolaganju od 2014. do 2020. godine, trebalo puno serioznije pristupiti svemu tome. 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, iznio je da je u Gradu Poreču u periodu zadnjih 4-5 

godina investirano 2,4 milijarde kuna kroz javni i privatni sektor. Moguće je dobiti točne 

podatke o svim povučenim sredstvima iz raznih fondova. Nije točno da vijećnici nisu bili 

upoznati sa kandidiranim projektima, jer je i osobno, kao tadašnji zamjenik gradonačelnika, 

informirao vijećnike o mjerama 7.2.1; 7.4, kao i o mjeri vezanoj za Zavičajni muzej. 

 

5. Zoran Zulijani, postavio je sljedeća pitanja: 

„  1. Znamo da je započela gradnja nove osnovne škole na Finidi, pa me zanima da li 

je poznata namjena buduće škole? 

 

2. Pošto sam član školskog odbora, izabran ispred vijeća roditelja, zanima me da li će 

Grad Poreč sufinancirati kupnju udžbenika za naše učenike?“. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić iznio je da izgradnja škole na Finidi teče prema planu, 

a planira se da započne svoj rad u rujnu 2018. godine. U tom trenutku područna škola u 

Velom Maju zatvoritće se kao škola. Djeca će biti raspoređena po okolnim školama, a 

prijedlog za naredne proračune biti će rekonstrukcija objekta te škole i pretvaranje u društveni 

dom. U planu je i izgradnja još jednog vrtića ili jaslica.  

 

Na drugo pitanje odgovorila je zamjenica gradonačelnika Nadia Štifanić 

Dobrilović iznijevši da će Grad Poreč i ove godine za osnovne škole sufinancirati kupnju 

udžbenika i ostale dodatne nastavne opreme za obavezne predmete, a to su svi predmeti osim 

informatike, vjeronauka i izbornog jezika, a za srednje škole sufinancirat će se kupnja 

udžbenika za one predmete koje škola odredi kao obavezne. Sufinanciranje se odnosi na 

najosjetljivije obitelji, a kriteriji su određeni odlukom gradonačelnika od 10.07. ove godine. 

Nakon njezinog objavljivanja u „Službenom glasniku Grada Poreča-Parenzo“ roditelji koji 

ispunjavaju kriterije biti će pozvani radi popunjavanja potrebne dokumentacije.  

 

6. Azeglio Picco, postavio je dva pitanja:  

„1. Obzirom da je pred nekoliko godina pokrenut postupak izrade projektne 

dokumentacije za rekonstrukciju vodovodnog ogranka Jasenovica-Fuškulin, zanimalo bi me 

dokle se s time stiglo, te da se pošalje jedna požurnica Istarskom vodovodu da se to što prije 

pokrene jer su kvarovi na tom dijelu sve češći obzirom na dotrajalost instalacije. 
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2. Kad se očekuje nastavak izgradnje kanalizacijskog kolektora od Fuškulina prema 

Jasenovici i Čušima, te dalje prema Dračevcu, obzirom da je projektna i ostala prostorno 

planska dokumentacija izdana? 

 

Predsjedatelj Dean Pauletić iznio je da će prvo pitanje,u skladu s traženjem vijećnika, 

biti proslijeđeno Istarskom vodovodu Buzet. 

 

(Pitanje je upućeno Istarskom vodovodu d.o.o. Buzet dopisom KLASA: 011-01/16-

01/ 132, URBROJ: 2167/01-07-16-1). 

 

Na drugo pitanje odgovorio je direktor Usluge Poreč d.o.o., Milan Laković. Iznio je 

da je na području MO Fuškulin iz EU sredstava riješeno naselje Mugeba sa spojem na novi 

uređaj. Zahvaljujući Hrvatskim vodama koje su financirale 80%-tni iznos (cca 4 milijona 

kuna) realiziran je jedan dio naselja Fuškulin, kao i glavni kolektor koji spaja Fuškulin i 

Mugebu. Zatim, rješava se projektna dokumentacija, postoje lokacijske dozvole i glavni 

projekti za preostala tri, odnosno pet naselja, uzimajući u obzir  i Dračevac i Muntižanu. 

Uspjelo se riješiti preko 70% imovinsko-pravnih odnosa i sukladno mogućnosti apliciranja na 

neki od natječaja koji će se u narednom periodu raspisati, ukoliko do toga dođe, realizacija će 

biti brža, a ukoliko bi se radilo sa svojim sredstvima, ista će ovisiti o financijskim planovima 

društva. Cilj je podizanje standarda i u svim manjim naseljima koja do sada nisu bila riješena. 

 

7. Zoran Rabar, postavio je sljedeće pitanje: 

 „Radi se o novoj situaciji na spoju Ulice R. Končara s Ulicom Županije Somogy, gdje 

dolaze veliki šleperi na iskrcaj razne robe u skladište robne kuće Riva Mall i to gotovo 

tijekom cijelog dana, uslijed čega se stvaraju velike gužve. Tim šleperima, kojima tamo 

nikako nije mjesto, često je vrlo teško ulaziti i izlaziti. Ne smijemo zaboraviti da se tamo 

nalazi i ulaz u dječji vrtić i jaslice. Kako ne vidimo kako bi se taj problem mogao riješiti, 

zanima me šta Grad kani poduzeti po tom pitanju?“ 

 

Pročelnik Uptavnog odjela za komunalni sustav, Marino Poropat  odgovarajući na 

pitanje rekao je kako su prometni redari svakodnevno na toj lokaciji, pogotovo u jutarnjim 

satima kada roditelji dovoze djecu u vrtić i jaslice. Šleperima je inače zabranjen ulazak u taj 

dio ulice, tako da ih redari redovito kažnjavaju. Problem je cijelo to naselje, jer se ondje 

nalaze Riva mall i hotel Poreč, koji moraju obavljati svoju djelatnost, ali s druge strane i djeca 

moraju sigurno do vrtića. U narednom razdoblju morat će se sagledati cjelokupna situacija za 

taj kao i kompletan dio naselja, kako bi se dobilo nekakvo zadovoljavajuće rješenje za svih. 

Gradonačelnik Loris Peršurić, nadovezao se na odgovor pročelnika naglasivši kako 

je razgovarao s vlasnicima robne kuće i hotela, koji zbog manjka prostora razmišljaju o 

gradnji garaže, kako bi riješili tamošnji problem nedostatka parkinga.  Rješenje bi trebalo 

iznaći na način da se sav promet ne kanalizira u tu uličicu , već da se iznađe alternativno 

rješenje. Cijelu tu zonu potrebno je šire razmotriti da bi se našlo adekvatno rješenje.  

 

8. Gordana Šušljik, postavila je sljedeća pitanja: 

"1. Prvo pitanje odnosi se na asfaltiranje uličica u mom mjesnom odboru Varvari, 

konkretno ulice Trsi i Pjantade koje poprilično dugo čekaju na realizaciju, pa me zanima 

kada se to planira? 

 2. Drugo pitanje odnosi se na pješačko-biciklističku komunikaciju Poreč-Varvari, 

koje je jedno od najčešćih pitanja koje postavljaju građani tog mjesnog odbora i koje ću ja 

uporno postavljati tijekom mandata sve do realizacije. Mnogi građani i turisti kreću se od tog 
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naselja do Poreča pješice ili biciklom glavnom cestom koja nije prikladna za takve aktivnosti. 

Zanima me da li postoji plan izgradnje pješačke komunikacije sa Varvarima i kada?" 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić,  odgovorio je da je asfaltiranje uličica planirano za 

jesen čin se oslobode asfalteri. Što se tiče pješačko biciklističke staze uz državnu cestu, ista je 

u ingerenciji Hrvatskih cesta s kojima je nadležni upravni odjel već kontaktirao i iskazao želje 

za izgradnjom nogostupa na navedenoj dionici. Osim toga, isto je ugrađeno i u nedavno 

donesene izmjene županijskog prostornog plana. Vezano za temu biciklizma, dao je 

inicijativu da se u proračunu za narednu godinu ugradi izrada strategije tzv. ciklokulture na 

području cijelog grada. 

 

9. Dejvid Lakošeljac postavio je sljedeće pitanje: 

" Moje pitanje vezano je za novoizgrađenu kanalizacijsku mrežu u naselju Kadumi. 

Mještani se žale na neugodne mirise koji se javljaju svaka dva do tri dana od kada su se 

priključili na kanalizacijsku mrežu. Zanima ih zbog čega dolazi do neugodnih mirisa, te 

postoji li rješenje tog problema?" 

 

Direktor Odvodnje Poreč d.o.o. Milan Laković, odgovorio je do sada nije zaprimljen 

nikakav upit vezano za taj problem. Jedino je na početku stavljanja kanalizacije u funkciju 

bilo je određenih upita i isti su bili odmah riješeni. Razloga za pojavu širenja neugodnih 

mirisa ima više, pa bi bilo dobro da se dostavi podatak o lokaciji na kojoj je to uočeno, kako 

bi službe izašle na teren radi utvrđivanja o čemu je riječ. Najčešći uzrok tog problema je se 

nepropisno spajanje kanalizacije od strane samih građana, koji vrlo često ne anuliraju septičke 

jame, uslijed čega se najviše problema javlja unutar njihovih stanova 

 

10. Mario Ritoša, isto tako je zaželio uspješan rad u novom mandatu kolegama 

vijećnicima iz prošlog sastava Vijeća kao i novim vijećnicima, a s obzirom na aktivan početak 

vođenja sjednica, posebno je takve želje uputio predsjedniku Gradskog vijeća.  

Dao je sljedeću inicijativu:  

 " Moja se inicijativa odnosi na donošenje gradske odluke o načinu postavljanja 

plakata po našem gradu, te skidanju istih nakon završene predstave, manifestacije, izbora i 

slično. Ukoliko takva odluka već postoji onda bi trebalo inzistirati da se ista poštuje. 

 Naime, u našem se gradu čak i nakon dva mjeseca od završenih lokalnih izbora vide 

ružni tragovi plakatiranja. Čini se da oni koji su te plakate postavljali čekaju da vjetar i kiša 

učine svoje, a to su upravo tri najjače stranke u Gradu koje čak pretendiraju voditi taj Grad! 

 Predlažem da nadležne gradske službe zamole komunalno poduzeće Usluga Poreč da 

putem svojih djelatnika skinu te plakate i fakturu pošalju vlasniku istih. 

 Dobar primjer kako se to radi i može odraditi je organizator ovogodišnje 

manifestacije odbojke na pijesku, tijekom koje je grad bio prepun plakata i panoa sa 

reklamama. Zadnja je utakmica odigrana u nedjelju u 16,00 sati, a već u utorak ujutro oko 

10,00 sati na ulicama, trgovima i drugim površinama nije bilo niti jednog jedinog plakata ni 

panoa. Dakle, očigledno je da se, ukoliko se želi, može posao učiniti u primjerenom roku, a mi 

moramo voditi računa da to učine i oni koji očigledno to baš i ne žele. " 

 

(inicijativa vijećnika upućena je Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom 

KLASA: 011-01/16-01/ 133, URBROJ: 2167/01-07-16-1) 
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TOČKA 3.  

Odluka o  postupku jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada Poreča –Pareno 

 

 Pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Đulijano Petrović, 

iznio je obrazloženje uz predloženu Odluka o  postupku jednostavne nabave u upravnim 

tijelima Grada Poreča –Parenzo, u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu. 

 

 Dražen Prgić, primijetio je da se predloženom odlukom ipak nisu dogodile izmjene u 

onom obliku o kojem su oni govorili u svom predizbornom programu po pitanju 

transparentnosti proračuna Grada Poreča, a što je po njegovom mišljenju vezano upravo za 

temu ove odluku. Zamolio je predsjednika Vijeća i gradonačelnika da mu omoguće suradnju 

sa osobom koja će provoditi ovu odluku, kao i praćenje rada stručnog povjerenstva za 

provođenje postupka javne nabave, jer misli da bi mu na taj način cijeli postupak javne 

nabave bio razumljiviji i jasniji i lakše bi pratio i izvršenje proračuna. Zamolio je da ga se 

pozove već kod postupka prve javne nabave koja bude otvorena. Obzirom da će uskoro 

krenuti sa svojom izjavom iz predizborne kampanje o inicijativi za transparentan proračun 

prema Gradskom vijeću, vjeruje da nitko tko želi imati transparentan gradski proračun neće 

biti protiv toga. Osim veće transparentnosti  tražit će da se i ova današnja odluka, koju neće 

podržati, izmijeni i dopuni.  

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić osvrnuvši se na zamolbu vijećnika naglasio je da kao 

predsjednik Vijeća stoji na raspolaganju i omogućiti mu sve što je sukladno Statutu, 

Poslovniku i drugim važećim propisima.  

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, složio se kako uvijek treba težiti prema još boljoj 

transparentnosti, naglasivši kako je transparentnost proračuna ocijenjena od strane Instituta za 

javne financije koji je analizirao transparentnost proračuna svih županija, gradova i općina, 

kojom prilikom je Grad Poreč ponovno proglašen jednim od najtransparentnijih gradova u 

Hrvatskoj.  Takvu najvišu ocjenu dobila su samo 34 lokalna proračuna u cijeloj državi. 

 

 Dražen Prgić, prokomentirao je kako ne zna na temelju kojih je kriterija Institut dao 

takvu ocjenu, ali kontaktirat će s njima i poslat će im jednu nedavnu bagatelnu nabavu koja je 

nedavno provedena po kojoj će moći vidjeti kolika je to transparentnost u postupku prisutna u 

Gradu Poreču. Osobno je i u Gradskom vijeću, kao i u medijima, u više navrata iznosio 

činjenice kolika je transparentnost Grada. Što se tiče ocjenjivanja raznih institucija, misli kako 

danas postoje svakakve institucije i njihova ocjenjivanja, ali osobno vjeruje samo onome što 

sam vidi i doživi, komentirajući kako je možda i netko iz tog instituta bio u nekakvoj nabavi. 

Svoje nepovjerenje iskazuje s obzirom na činjenicu da se u prošlom sazivu Gradskog vijeća 

svega nagledao. Iz tog razloga želi biti bolje upoznat sa provođenjem postupaka nabave, pa da 

onda sa sigurnošću može prihvatiti ocjenu Instituta o transparentnosti i o tome izvijestiti 

javnost i grupaciju koju predstavlja.   

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio 

na glasanje predloženu odluku. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je sa 14 glasova ZA, 1 glasom 

PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom donijeta  
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O D LU K A 

o  postupku jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada Poreča –Parenzo 

 

  

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/124,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 
 Prije prelaska na narednu točku dnevnog reda predjedatelj je odredio pauzu od 10 minuta. 

 

TOČKA 4.  

Odluka o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Poreča-Parenzo 

 za razdoblje 2017.-2022. godine 

 

 Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Marino Poropat dao je kraće 

uvodno izlaganje uz prijedlog Odluke o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada 

Poreča-Parenzo za razdoblje 2017.-2022. godine, u skladu s materijalom koji je dostavljen 

vijećnicima u prilogu poziva na sjednicu. 

 Plan gospodarenja otpadaom prezentirao je gospodin Mario Herenda, predstavnik 

izrađivača Plana tvrtke H-Projekt iz Zagreba. 
 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu. 

 

 Maurizio Zennaro, naglasio je kako je Plan gospodarenja otpadom Grada Poreča, 

osim što je zakonom obavezan, nužno potreban zato što je Poreč specifičan grad sa 

ogromnom količinom otpada, pogotovo tijekom ljetne sezone. Smatra kako je prava šteta što 

se na javnoj raspravi koja je trajala 32 dana nije javio gotovo nitko. To je ozbiljan zadatak, 

vidjelo se da je do sada bilo određenih propusta, tako da neefikasnost u cijeloj toj priči može 

predstavljati i određenu prijetnju. Nedavno je iznesen podatak kako se 1455 tona plastike 

nalazi u mediteranskom moru, tako da se svatko mora zamisliti nad takvim podacima. 

Posebno ga veseli informacija da će skladište otpada konačno biti preseljeno iz ulice N. Tesle 

na deponiju Košambra. Pretpostavlja da će doći do nekog proširenja Košambre i da to neće 

utjecati na kvalitetu života stanovnika Novog naselja, koji su dosad znali imati velikih 

problema i primjedbi zbog širenja smrada sa deponije. Primijetio je da se u Planu 

gospodarenja otpadom vrlo često spominju dužnosti Grada, a između ostalog i da se što prije 

započne s izobrazno- informativnim aktivnostima radi motiviranja javnosti. S time u vezi 

zanima ga da li postoji plan aktivnosti informativno-izobraznog tipa i da li su u to uključene 

predškolske i školske ustanove na području Grada Poreča?  

 

 Goran Gašparac, upitao je da li se predloženi Plan gospodarenja otpadom Grada 

Poreča-Pareno oslanja na neki županijski plan koji već postoji ili će svaka jedinica lokalne 

samouprave donositi svoje odvojene planove pa će se oni stapati u nekakav županijski plan, 

što ne smatra logičnim? Ovaj Plan je donijet u veljači 2017. godine, a Ministarstvo je donijelo 

Uredbu o komunalnom otpadu u mjesecu ožujku nakon izrade ovog Plana, pa ga zanima da li 

su odredbe te Uredbe već implementirane u Plan ili će se isti morati dorađivati i usklađivati? 

U Planu je rečeno da će se dio od 4000 tona suhe tvari iz mulja koristiti za poboljšanje tla u 

poljoprivredi, pa ga zanima da li Istarska županija ima izrađenu bazu podataka katastarskih 

čestica na kojima se smije rasprostirati taj mulj iz pročiščivača, budući da je Istra krško 

područje pa zbog propusnosti tla to nije moguće na svim mjestima? Da li se razmišljalo da se 

izvidi mogućnost gdje bi se taj dio mulja kompostirao sa biorazgradivim otpadom, te kao 

takav koristio za ozelenjavanje kamenih pokosa uz npr. porečke prometnice? Budući da će se 

dio mulja sa pročiščivača preusmjeravati u spalionicu koja će biti u Rijeci, zanima ga da li je 
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poznato je li izrađena prostorno-planska dokumentacija Primorsko-goranske županije radi 

izgradnje takve spalionice, u odnosu na rokove koji pritišću? Da li je poznata cijena 

spaljivanja po toni tog suhog mulja, budući da će taj trošak pasti na jedinice lokalne 

samouprave odnosno građane? Pročelnik je u uvodnom izlaganju rekao da je 2015. godine 

potpisan sporazum sa ostalim jedinicama lokalne samouprave sa područja bivše Poreštine, pa 

ga isto tako zanima da li je već poznat udio sufinanciranja svih tih općina u osiguravanju 

godišnjih operativnih troškova za provedbu ovog Plana i da li je to tim sporazumom 

definirano ili će se oko toga tek trebati dogovarati?  

 

 Nakon upozorenja predsjedatelja na duljinu trajanja diskusije vijećnik je dovršio svoju 

diskusiju s pitanjem da li će se ili kada će se izraditi kvalitetna struktura cjenika takve javne 

usluge prikupljanja komunalnog otpada sa kvalitetnim obrazloženjima, gdje bi se sa 

pojedinim cijenama stimuliralo građane da što više korisnog otpada odvajaju na kućnom 

pragu, da organizacija prikupljanja komunalnog otpada na Poreštini rezultira što manjim 

količinama otpada koje treba odvoziti na Kaštjun i da se korisnicima u obračunu usluge bude 

što bliže u odnosu na proizvede količine otpada?  

 Osvrnuo se na upozorenje predsjedavatelja uz komentar kako je diskusiju o tako 

opsežnom i važnom materijalu teško svesti na određenu minutažu. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić odgovorio je kako je njegova obaveza da se tijek sjednice 

odvija u skladu s odredbama Poslovnika o radu Gradskog vijeća, te će tražiti i od svih 

vijećnika.  

 

 Odgovore na postavljena pitanja dao je direktor Usluge Poreč d.o.o., Milan Laković.  

Vezano za  pitane oko  neugodnih mirisa sa deponije, naglasio je kao su vjerojatno i sami 

žitelji Novog naselja kao i drugi građani uočili da se te pojave rjeđe javljaju, zahvaljujući 

postupcima koje komunalno poduzeće vrši na samoj deponiji. Aktivnosti oko edukacije 

građana su vrlo važne i to od najmlađeg uzrasta pa sve do starijih osoba, jer je samo na takav 

način, uz educirane i motivirane građane-korisnike usluga moguće postignuti cilj pravilnog 

gospodarenja otpadom i očuvanje okoliša. Velike su promjene u planovima gospodarenja 

otpadom, i činjenica je da se i sama država prilično traži i luta u svemu tome, a pogotovo u 

sporom preuzimanju referenci oko ciljeva kojim treba težiti. Bilo je potrebno nekoliko godina 

da se donese nacionalna strategija i vjerojatno bi se donošenje iste i dalje prolongiralo da nije 

bilo pritisaka iz Europske unije i moguće kazne. Kako se mijenjaju ministri tako se mijenja i 

strategija a sve mjere koje država donosi obvezuju samo jedinice lokalne samouprave i 

komunalna poduzeća. Tako se i u ovom Planu potencirano navode obveze Grada s ciljevima 

koj su zahtjevni i bit će teško ostvarivi ukoliko se svi ne budu uključili u njihovu realizaciju. 

Uz sve to, bit će velikih problema ukoliko se Država konačno ne pokrene i prestane s 

blokiranjem napora onih koji nešto i rade po pitanju zbrinjavanja otpada. Dakle, komunalno 

poduzeće će zbrinuti i pripremiti za ponovnu uporabu određene vrste materijala, ali nažalost, s 

obzirom da ni kod nas kao ni u široj okolici naše države ne postoji kvalitetno tržište, tako da 

je vrlo vjerojatno da bi zbog problema s plasmanom može poskupjeti cijene usluga. Vezano 

za spalionice, formalna odluka nikada nije bila donesena, a trenutno se sve pokušava prevaliti 

na jedinice lokalne samouprave koje moraju postizati ciljane vrijednosti, budući da država u 

proteklih pet godina nije uspjela doći do kvalitetne nacionalne strategije. Isto tako, država još 

nije odredila zakonske okvire ni standarde za postupanje kako s muljem tako ni s kompostom, 

pa se na kraju kupuje nizozemski kompost, jer se domaći ne može plasirati. Što se tiče 

sufinanciranja i troškova implementacije svih ciljeva, dobrodošla je svaka financijska potpora, 

ali isključivo se računa na EU sredstva, koja će biti na raspolaganju putem Fonda za zaštitu 

okoliša. Kandidiranjem na razne programe pokušat će se maksimalno izbjeći opterećivanje 

građanstva i privrede, kao i proračune jedinica lokalne samouprave na području kojim djeluje 
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komunalno poduzeće. Za sada su sve investicije izvođene iz sredstava koja se prikupljaju 

temeljem zbrinjavanja otpada, ali je činjenica da će postizanje zacrtanih ciljeva svakako 

utjecati na cijenu, pogotovo nakon puštanja u rad Kaštijuna. Za sada postoje određene analize 

unutar komunalnog poduzeća, ali, dok god ne bude poznata cijena Kaštijuna, nije moguće 

napraviti točnu aproksimaciju, niti upoznati vijećnike kao ni javnost o budućoj cijeni. 

Vezano za pitanje o donašanju  županijskog plana gospodarenja otpadom, naglasio je kako 

županija nije obveznik donašanja planova, već se JLS moraju u izradi svojih planova 

usklađivati sa državnim Planom. U skladu s time rađen je i Plan o kojem se danas raspravlja i 

koji je dobio sve potrebne suglasnosti od strane nadležnog županijskog odjela. Vezano za 

informiranje građana, naglasio je kako je do sada vršeno informiranje svih dobnih skupina na 

području grada, a u narednom će se periodu to dodatno intenzivirati, sukladno planovima 

komunalnog poduzeća. 

 

 Zoran Rabar, s obzirom da mu tematika gospodarenja otpadom nije dovoljno poznata, 

zamolio je određena pojašnjenja. U uvodnom izlaganju bilo je riječi o investiciji od nekih 70 

miliona kuna. Postoji mogućnost da će sve lokalne samouprave, nakon određivanja roka, 

krenuti u aktivnosti oko odvojenog zbrinjavanja otpada, pa tako i u prikupljanje sredstava 

putem fondova, pa bi možda bilo dobro da Poreč već sada počne raditi nešto po tom pitanju i 

da se na vrijeme pripremi sva potrebna dokumentacija.  

Nadalje, zanima ga kada se planira započeti s odvojenim sakupljanjem otpada, kako će 

se kućanstva pripremati za to, jer je upitno da li svugdje postoje prostorni uvjeti tako i kolika 

će oprema trebati vidu broja kanti i kontejnera, te da li će takvo sakupljanje otpada poskupiti 

cijenu odvoza? 

 

 Milan Laković, odgovorio je da se u komunalnom poduzeću ne čeka s pripremama, 

tako da već postoje građevinske dozvole i za reciklažno dvorište i sortirnicu, jedino se čeka da 

država putem fonda raspiše natječaje o sufinanciranju, jer nije moguća direktna kandidatura 

prema EU fondovima, već se isključivo ide preko nacionalnog tijela a to je Fond za zaštitu 

okoliša i energetsku učinkovitost. Dokumentacija je spremna tako da je, osim spomenute 

građevinske dozvole, putem realizacije EU projekta ishodovana i izmjena i dopuna lokacijske 

dozvole za izradu kompostane. Sve te tri građevine nalazit će se unutar zone Košambra. 

Trenutno nije moguće odgovoriti koliko će kanti biti potrebno za svaku obiteljsku kuću, 

odnosno za određena područja stambenih naselja, zbog nedorečenosti Plana gospodarenja 

otpadom na nacionalnom nivou jer ne uvažava realno stanje a terenu, te više propisuje ciljeve 

nego načine kako do njih doći. Naša država zaboravlja što je napravljeno zadnjih par godina 

kada su putem Fonda izgrađeni županijski centri za gospodarenje otpadom jedino u Primorko-

goranskoj i Istarskoj župnii. Centar  Marišćina u Rijeci je već započeo s radom dok Kaštijun 

još nije. Biootpad je sastavni dio otpada koji se dovdi u  Kaštijun, a prema odredbama 

sadašnje strategije biootpad treba posebno odvajati i ne bi smio dolaziti u Kaštijun zajedno sa 

ostalim komunalnim otpadom. Postrojenje ne može funkcionirati bez biootpada, a ukoliko se 

to bude radilo doći će do poskupljenja pružanja te usluge, a onda će taj materijal nakon 

dolaska na Kaštijun opet biti spojen  istu kantu. Trenutno se pokušava putem županijskih 

odjela, župana i ostalih relevantnih osoba, izdogovarati u nadležnom ministarstvu određivanje 

posebnog statusa za Primorsko-goransku i Istarsku županiju , jer je nelogično da imamo 

izgrađeni centar kojeg se negira prije nego što je stavljen u funkciju. Nada se da će novi 

ministar prihvatiti realnost cjelokupne problematike. Za sada ne postoji neki određeni datum 

niti je određen neki rok, tako da se dosadašnji način zbrinjavanja otpada nastavlja 

kontinuirano vršiti, a  komunalno poduzeće će nastojati ići u smjeru postizanja ciljanih 

parametara tako nitko, ni država, ni županija niti grad neće morati plaćati penale prema 

Briselu. 
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 Eugen Stanissa, iznio je primjer vezano za biootpad s kojim se susreće u objektu u 

kojem radi. Zna se desiti da inspektor Ministarstva zaštite okoliša,  nakon obavljenog uviđaja 

u objektu, odredi rok za rješavanje nepravilnosti. Pozove se tvrtka iz Rijeke te se desi situacija 

da su određeni kapaciteti limitirani, tako da bi trebala postojati bolja komunikacija između 

Ministarstva i stanja stvari a terenu. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić konstatirao da je su vijećnici Dražen Prgić i Slavko 

Fornažar, na osobno traženje, napustili sjednicu, tako da Vijeće nastavlja rad sa ukupno 14 

vijećnika.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio 

na glasanje predloženu odluku, nakon čega je konstatirao da je jednoglasno donijeta  

 

O D LU K A 

o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Poreča-Parenzo 

za razdoblje 2017.-2022. godine 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/113,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 5.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće Pučkog otvorenog učilišta Poreč za 2016. godinu 

 

Vesna Tripar, v.d. ravnateljice Pučkog otvorenog učilišta Poreč prezentirala je Izvješće 

o radu i financijsko izvješće Pučkog otvorenog učilišta Poreč za 2016. godinu, u skladu s 

materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog 

zapisnika. 

 

 Predsjedatelj je zamolio izvjestitelje da nastoje skratiti svoja uvodna izlaganja, jer 

nema potrebe za dugim obrazloženjima budući da su izvještaji na vrijeme dostavljeni svim 

vijećnicima u pisanom obliku. 

Otvorio je raspravu po predmetnom izvješću. 

 

 Maurizio Zennaro, zamolio je za pojašnjenje stavke rashoda „naknada za rad 

predstavničkih tijela“,  koja je povećana za čak 600%  sa 5 000 kn u 2015. godini na 30.100 

kuna u 2016. godini. Da li se se možda pod predstavničkim tijelima mislilo na upravna tijela? 

Zamolio je i za podatak o broju sjednica Upravnog vijeća održanih u 2016.godini. 

 

 Vesna Tripar, pokušat će odgovoriti na postavljena pitanja u skladu sa saznanjima 

kojima raspolaže budući da dužnost v.d. ravnateljice obnaša od 26.05.2017. 

 Naknade se odnose Upravno vijeće članovi kojeg nisu primali naknadu za svoj rad 

tako da je u 2016. godini ponovno donesena odluka o isplaćivanju naknada, sukladno odluci 

Grada Poreča kojom su određene naknade članovima upravnih vijeća ostalih gradskih 

ustanova. Članica Upravnog vijeća koja je predstavnica POUP-a odrekla se svoje naknade. 

Znači, radi se o naknadi za rad članova Upravnog vijeća, ali se kod knjiženja računovodstvo 

koristi nazivom  „predstavnička tijela“. 

 

 Adriano Jakus, upitao je da li je preklapanje manifestacija Poreč Open Air festivala i 

Street arf festivala utjecalo na posjećenost Street art festivala i da li će se on održavati i idućih 
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godina. Zanima ga koliko je od 4 aplicirana projekta na fondove realizirano i odobreno i da li 

će ih ove godine biti još. 

 

 Vesna Tripar, naglasila je da je Street art festival prošle godine posjetilo oko 1500 

posjetitelja i vjeruje da se nije dogodilo preklapanje manifestacija, te treba naglasiti da se 

čitava promocija festivala povećala čitava promocija.  

 Vezano za drugo pitanje, odgovorila je kako se još uvijek čeka na rezultate natječaja, 

te da je u 2017. godini nastavljeno sa apliciranjem na još neke fondove sa novim projektima 

koji se tiču kulture, i mladih. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Pučkog otvorenog učilišta Poreč  

za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/107,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

  

TOČKA 6.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2016. godinu 

 

Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč prezentirala je Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2016. godinu, u skladu s materijalom koji je 

vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

Zoran Rabar, čestitao je ravnateljici Gradske knjižnice na odličnim projektima koji su 

prepoznati od strane značajnog broja građana koji se u iste uključuju. Zanima ga koliko naših 

građana čita i kako stojimo u usporedbi s drugim sličnim sredinama? 

 

Irides Zović, zahvalila se na pohvalama naglasivši kako joj je takve ocjene posebno 

drago čuti u ovoj obljetničkoj godini 50 godina kontinuiranog rada Gradske knjižnice. 

Porečani čitaju iznad standarda, ukupna obuhvatnost stanovništva je 18% dok su standardi 

12%. Ako se brojci od 3000 aktivno uključenih čitatelja doda i još određeni broj čitatelja s 

obzirom da se knjige razmjenjuju i u obitelji i čitaju dalje, može se konstatirati da je to zbilja 

jedan veliki broj ljudi na području našeg grada koji čitaju. Istaknula je da već 30-tak godina 

postoji besplatno članstvo za svu djecu do 7 godina, zatim povlaštene članarine za 

umirovljenike, a invalidi imaju besplatno članstvo. S obzirom da knjižnica djeluje u zoni tzv. 

smirenog prometa i opterećenja arhitektonskim barijerama, u suradnji s Društvom invalida 

razgovara se o otvaranju jedne nove usluge i ponudilo bi se svim nemoćnim i invalidnim 

osobama dostavu knjiga na dom. Ta usluga nije nova, primjenjuje se već u nekim zemljama, 

npr. u susjednoj Sloveniji, ali je prva u Istarskoj županiji, te se nada da će se ista ostvariti u 

mjesecu knjige.  

 

Adriano Jakus, također je čestitao ravnateljici na vrlo dobrim rezultatima i kreativnosti 

tijekom cijele godine. Kako je u uvodnom izlaganju spomenut nedostatak osoblja, rekao je 
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kako osobno ne bi volio da građani budu zakinuti zbog manjka jedne ili dvije osobe za sve 

radionice i druge projekte koji se u Gradskoj knjižnici odvijaju, pa ga interesira koliko  

to osoba knjižnica treba? 

 

 Irides Zović, odgovorila je kako bi najprije trebalo riješiti problem spremačice i 

kućnog majstora koje Knjižnica dijeli sa Pučkim učilištem. To su problemi s kojima ne 

opterećujemo javnost, pokušava se rješavati internim dogovorom što nekad zna biti zaista 

teško provedivo. Prema standardima za narodne knjižnice, s obzirom na broj stanovnika i broj 

učlanjenih nedostaju dva stručna djelatnika, naglasivši kako bi ona bila zadovoljna i sa pola.   

 

 Goran Gašparac, pridružio se čestitkama svojih kolega iz prethodne  rasprave. 

Zanima ga kako Knjižnica stoji sa fondom e-knjiga, da li se na njemu radi, koja sredstva su 

eventualno potrebna za proširenje projekta? 

 

 Irides Zović, naglasila je da je Gradska knjižnica Poreč prva u Istarskoj županiji uvela 

posudbu putem kindlea na kojem ima više od 200 naslova, tako da se više ne može reći kako 

je nemoguće doći do lektire budući da se, ukoliko nema knjige u materijalnom obliku, ista 

uvijek može posuditi kroz e-čitač. Uvođenje moderne tehnologije nastoji se redovito pratiti, a 

uvođenjem iste obogaćuje se  ujedno i ponuda našim sugrađanima.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio 

na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske knjižnice Poreč  

za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/108,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 7.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće Zavičajnog muzeja Poreštine -Museo del 

territorio parentino za 2016. godinu 

 

Elena Uljančić Vekić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine – Museo del territorio 

Parentino prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće Muzeja za 2016. godinu, u 

skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio 

priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

 Eugena Stanissu zanimalo je da li će biti još iskopa na području starogradske jezgre? 

 

 Elena Uljančić Vekić, naglasila je kako je dužnost Muzeja da zajedno sa 

Konzervatorskim odjelom prati sva arheološka istraživanja na porečkom poluotoku  i izvan 

gradskih zidina. Za sada nema naručenih istraživanja, ali će sigurno nakon sezone biti 

građevinsk ih radova. Grad Poreč je obavio sondiranje oko trga Marafor i svaka rupa u 

povijesnoj jezgri širi znanje a arheolozi su svake godine to dužni objaviti, 
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 Goran Gašparac, u prošlom sazivu Vijeća dana je inicijativa za osnivanje Muzeja 

ribarstva i mora,  koja je ubila proslijeđena i Zavičajnom muzeju,  pa ga zanima da li se po 

tom pitanju aktivno razmišlja i da li će doći taj dan da će se možda ta inicijativa moći 

realizirati? 

 

 Elena Uljančić Vekić naglasila je da je na inicijativu odgovoreno. Stručno vijeće je 

zaključilo da s obzirom na činjenicu da je jedna od glavnih gospodarskih grana ribolov i 

ribarstvo, ona će se protezati u konceptu novog stalnog muzejskog postava, s toga je 

ocijenjeno da ne postoji razlog ni potreba osnivanja jedne nove institucije i širenja dodatnih 

troškova.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Zavičajnog muzeja Poreštine – Museo 

del territorio Parentino za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/121,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 8.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće Doma za starije i nemoćne osobe Poreč  

za 2016. godinu 

 

Mario Laković, ravnatelji Doma za starije i nemoćne osobe Poreč prezentirao je 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Doma za starije i nemoćne osobe za 2016. godinu, u 

skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio 

priloga ovog zapisnika. 

 

Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

Maurizio Zennaro, uputio je pohvale svim djelatnicima Doma i čestitao na programima. 

Iz izvještaja je vidljivo da je korisnicima doma pružena adekvatna skrb i potrebna pažnja, 

jedino se možda nedovoljno valorizira uloga obiteljskog liječnika u dijelu zdravstvene zaštite, 

a nisu spomenute niti njegovateljice koje su jako bitna karika u cijeloj priči. U dijelu u kojem 

je obrađen hospicij i posudionica, uočio je određene greške i pobrkane navode, pa je sugerirao 

da se kod izrade budućih izvještaja malo više pazi. Postoji jedan tim za kućnu skrb pa ga 

zanima koliko puta je izlazio na intervencije? Da li se kod budućih programa razmišlja o 

uvođenju gerentodomaćice? Da li postoji mogućnost aplikacije na projekt „Zaželi“? Kako 

napreduje dogovor oko potpisivanja kolektivnog ugovora? Zar je istina da njegovateljicama 

od 2008. godine nije povećan koeficijent za plaće? S obzirom da u domu ima osoba određene 

životne dobi koji lakše komuniciraju talijanskim nego li hrvatskim jezikom, pa ga zanima da 

li se prilikom zapošljavanja djelatnika uopće uzima u obzir poznavanje lokalnog dijalekta? 

 

Mario Laković, zahvalio se na ukazanim greškama u tekstu izvještaja naglasivši kako će 

iste biti ispravljene. Vezano za izlazak tima za kućnu skrb na teren u ovom trenutku nema 

podataka, ali potrudit će se da istih dođe i informira vijećnika. Pojedinim radnim mjestima u 

Domu dao je prostora sukladno viziji koju je imao prilikom izrade izvještaja. Složio se da su 
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njegovateljice stup poslovanja ustanove budući da podnesu najveći teret u njezi korisnika 

usluga, pogotovo nepokretnih korisnika koji zahtijevaju posebnu pažnju. Što se tiče 

kolektivnog ugovora, budući da je došlo do promjene u rukovodstvu Grada i novog saziva 

Gradskog vijeća, sačekat će se formiranje novog saziva Upravnog vijeća i da se zajedno sa 

gradonačelnikom, kao budućim predsjednikom Skupštine društva, definira politiku vezano za 

sva materijalna davanja radnicima i da se sa sindikatima dođe do određenih dogovora i 

potpisivanje ugovora. Nakon kadrovskih promjena koje su nastupile, budući da se radno 

mjesto gerentodomaćice neće popunjavati,dio poslova je preuzeo ravnatelj, dio socijalna 

radnica i dio je preuzela glavna medicinska sestra. Kako će jedan dio poslova ostati 

nepokriven naglasio je da će se uskoro o tome razgovarati. Prema politici Grada koeficijent za 

plaće nije povećan niti jednom radniku još od 2008. godine. 

 

 Goran Gašparac, uputio je čestitke zaposlenicima zbog brige za naše najstarije 

sugrađane. Zanima ga da li kapaciteti doma trenutno zadovoljavaju potrebe građana i da li je u 

planu nekakvo buduće proširenje kapaciteta?  Da li obim programa i projekata koji se provode 

zadovoljavaju potrebe starijih sugrađana, kako onih u domu tako i onih koji se nalaze u 

svojim kućama a traže nekakvu dodatnu skrb?  

 

 Mario Laković, spomenuo je da je trenutno stanje na području grada ali i šire, na 

području županije, takvo da u dom dolaze teško bolesni i nepokretni korisnici, što nije stvar 

kapaciteta već stanja starije populacije. U pripremi je nadogradnja Doma, za koju je izrada 

projektne dokumentacije pri kraju i pristupa se zahtjevu za izdavanje građevinske dozvole za 

proširenje Doma za potrebe programa za smještaj terminalnih korisnik koji se lani počeo 

provoditi.  Radi se o tome da trebamo zadovoljiti potrebe bolesnika koji su na kraju svojeg 

života, kada je medicina u potpunosti od njih digla ruke i prepušteni su svojim obiteljima. 

 

 Na traženje vijećnika Zennara, direktor Doma odgovorio je na dva postavljena  

pitanja, koja je ranije preskočio. Vezano za aplikaciju na projekt „Zaželi“ naglasio je da za 

takav projekt nažalost nije čuo ali će službenici Doma to obraditi pa će se vidjeti kakve su 

mogućnosti Doma za aplikaciju. Na pitanje oko poznavanja talijanskog jezika i dijalekta, 

odgovorio je da se prilikom zapošljavanja nije tražilo poznavanje talijanskog jezika niti 

drugih stranih jezika za obavljanje poslova u Domu. 

 

 Mario Ritoša, izrazio je zadovoljstvo s radom Doma u kojem već dugi niz godina 

umirovljenici imaju svoja dva predstavnika, tako da su u potpunosti upoznati s radom 

ustanove. Ne bi se složio sa konstatacijom o višku kapaciteta jer do javnosti dolaze druge 

priče, a proširenje kapaciteta za potrebe palijativne skrbi ocjenjuje vrlo pozitivnim i 

potrebnim.  Poznato je i to da mnogi koji se nalaze na listi čekanja za ulazak u Dom, u 

trenutku kada dođu na red odustanu i ne žele otići iz svojih domova. Činjenica je da postoji 

lagani pritisak s obzirom na to da se plaće nisu podizale od daleke 2008. godine, tako da će 

doći vrijeme kada će se i o tome morati razgovarati. Naglasio je činjenicu kako se prosječna 

mirovina porečkih umirovljenika kreće oko 2 221 kune, ima preko 1 100 ljudi koji imaju 

mirovinu manju od 2 100 kuna, tako da se kod eventualnog povećanja cijene, vodi i o tome 

računa. Činjenica je da su nastupile i promjene u odnosu na pokretljivost korisnika Doma, 

tako da je vrlo vjerojatna činjenica da, ukoliko je 60% nepokretnih korisnika, personala 

sigurno nema dovoljno tako da će se i u tom pogledu morati nešto učiniti. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

 



24 

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Doma za starije i nemoćne osobe Poreč za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/109,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 9.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće TD DOM POREČ d.o.o. Poreč  

za 2016. godinu 

 

Mario Laković, direktor TD DOM POREČ d.o.o. prezentirao je Izvješće o radu i 

financijsko izvješće tog trgovačkog društva za 2016. godinu, u skladu s materijalom koji je 

vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

Ujedno je predložio donošenje zaključka o prijenosu iskazanog gubitka u naredno 

razdoblje, odnosno da se isti pokrije kao i prošlih godina na teret temeljnog kapitala društva. 

Pošto će se sa 30. kolovoza 2017. godine završiti isplata kredita Zagrebačkoj banci, koji 

je korišten za financiranje izgradnje objekta Doma za starije i nemoćne osobe Poreč, zadužiti 

Upravu društva da zajedno sa stručnim službama Grada Poreča, sačini prijedlog o mogućem 

brisanju trgovačkog društva Dom Poreč d.o.o. iz registra trgovačkih društava i to radi toga što 

je društvo u potpunosti realiziralo program za koji je bilo i osnovano. 

Prijedlog treba sadržavati sljedeće: 

-  na koju pravnu osobu prenijeti osnivačka prava i imovinu, 

- da li se kod prijenosa temeljnog kapitala (imovine) plaćaju obaveze (porez) i koliko, 

- u toj analizi prijedloga ako se trgovačko društvo briše iz registra, zbog suvlasništva, 

odgovorne osobe Grada Poreča, trebaju dogovoriti sa Istarskim domovima zdravlja njihov 

interes i moguće daljnje sudjelovanje u ovoj suradnji. 

Nakon razrade naprijed navedenih analiza, prijedlog uputiti na raspravu i odlučivanje 

Nadzornom odboru i Skupštini društva, gradonačelniku i njegovim suradnicima, te ako se 

društvo briše iz registra Gradskom vijeću. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

TD DOM POREČ d.o.o. za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/103,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 
 Prije prelaska na narednu točku dnevnog reda predsjedatelj je odredio pauzu od 10 minuta. 

 

 

 

TOČKA 10.  
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Izvješće o radu i financijsko izvješće JVP CZP Poreč  

za 2016. godinu 

 

Denis Matošević, zapovjednik  Javne vatrogasne postrojbe- Centra za zaštitu od požara 

Poreč  prezentirao je Izvješće o radu i financijsko izvješće JVP CZP za 2016. godinu, u 

skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio 

priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

 Adriano Jakus, zamolio je zapovjednika da, s obzirom na požare širom Dalmacije, 

informira vijećnike o broju požara na području grada Poreču od početka turističke sezone, kao 

i o razini spremnosti vatrogasaca JVP Poreč za veće nepogode kao i o eventualnim potrebama 

za dodatno opremanje za slučaj većih katastrofa? 

 

 Denis Matošević, iznio je da su do jučerašnjeg dana ukupno evidentirana 82 požara, 

od čega je 50 požara bilo na otvorenom prostoru, pri čemu je izgorjelo oko 10 ha površine. 

Što se tiče spremnosti vatrogasaca naglasio je da JVP ima 28 profesionalnih vatrogasaca, 6 

DVD-a koja broje 130 dobrovoljnih vatrogasaca, te interventnu grupu Šumarije koja broji 6 

članova. Što se tiče opasnosti od požara, trenutno je indeks opasnosti velik, a s obzirom da 

kiše nema na vidiku vjerojatno će taj indeks za nekoliko dana preći u vrlo veliku opasnost, što 

za vatrogastvo znači 4 stupanj ugroženosti, visoku pripravnost vatrogasaca i očekivanje 

velikih požara. Na svaku dojavu požara izlazi se na intervenciju sa svim raspoloživim 

snagama, a daljnje djelovanje odvija se prema Operativnom planu vatrogasnog područja 

Poreč i Planu uzbunjivanja dodatnih snaga ( dizanje DVD-a i Šumarija). Ukoliko se to ocijeni 

nedovoljnim obavještava se Vatrogasni zapovjednik Istarske županije i dižu se kanaderi, a ako 

i to nije dovoljno obavještava se Glavni vatrogasni zapovjednik, sve Vatrogasne postrojbe i 

DVD-i u Hrvatskoj i na kraju još i vojska.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Javne vatrogasne Postrojbe-Centra za zaštitu od požara Poreč za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/115,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 11. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na  

                             Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Umjetničke škole Poreč 

 

 Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i 

zdravstvenu zaštitu, obrazložila je prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 

prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Umjetničke škole Poreč, a sve u skladu s dostavljenim 

materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom prijedlogu Odluke. 
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Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na 

Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Umjetničke škole Poreč 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/101,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 12. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 

 Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Poreč 

 

 Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i 

zdravstvenu zaštitu, obrazložila je prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 

prijedloge Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Poreč, a sve u skladu s dostavljenim 

materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 

Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom prijedlogu Odluke. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na 

Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Poreč 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/111,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 13. 

Odluka o raspisivanju natječaja za izbor ravnatelja-ice Gradske knjižnice Poreč 

 

 Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i 

zdravstvenu zaštitu, obrazložila je prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za izbor 

ravnatelja-ice Gradske knjižnice Poreč, a sve u skladu s dostavljenim materijalom koji je 

priložen ovom zapisniku. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom prijedlogu Odluke. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o raspisivanju natječaja za izbor ravnatelja-ice Gradske knjižnice Poreč 
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(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/104,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 14. 

Odluka o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima  Gradskog vijeća Grada 

Poreča-Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada  Poreča-Parenzo u 2017. 

godini 

 

 Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada, obrazložio je prijedlog Odluke o 

rasporedu sredstava političkim strankama i članovima  Gradskog vijeća Grada Poreča-

Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada  Poreča-Parenzo u 2017. godini, a 

sve u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom prijedlogu Odluke. 

 

Maurizio Zennaro je naglasio kako će glasati protiv donošenja ove Odluke i to iz 

razloga što se malo prije u raspravi o Izvještaju Doma za starije i nemoćne osobe govorilo o 

plaćama koje su, sukladno politici Grada, zamrznute još od 2008. godine, a ovom se odlukom 

predlaže da se naknada za političku djelatnost poveća za čak 20%. Predložio je da se, u cilju 

pravednosti prema ostalim korisnicima proračuna, ostane na visini dosadašnje naknade, a da 

se sredstva koja su bila namijenjena za predloženo povećanje preusmjere nekim udrugama. 

Zanima ga mijenja li se i naknada za prisustvovanje sjednicama Gradskog vijeća, kao i visina 

naknade za predsjednika i potpredsjednike Gradskog vijeća? 

 

 Božo Jelovac, pojasnio je kako se radi o računu a ne povećanju ili smanjenju.  

Gradski proračun sadrži odredbu o iznosu predviđenom za ovu godinu. Ove su godine bili 

izbori tako da Gradsko vijeće nije djelovalo jedan duži period, S druge  strane u novom sazivu 

je manje žena, pa je time i manji postotak koji se daje na kvotu žena, tako da preostala 

sredstva od 324.000,00 kuna nisu za godinu dana, već samo od 13.06. na dalje za ovaj saziv  

Vijeća. To znači da se predloženom odlukom proračunska sredstva ne povećavaju, nego se 

samo preostala sredstva od dana raspuštanja prethodnog saziva Gradskog vijeća raspoređuju 

od 13. 06. do kraja godine. 

 Prema odluci kojom su regulirane naknade vijećnicima za obavljanje dužnosti, 

predsjednik i potpredsjednici Gradskog vijeća imaju mjesečnu naknadu za rad, dok vijećnici 

imaju naknadu za rad prema broju prisustvovanja sjednici Vijeća. Naglasio je da će navedena 

odluka, sa izračunom, biti dostavljena svim vijećnicima. Ona se razlikuje od odluke koja se 

danas donosi i koja počiva na budžetski određenim namjenskim sredstvima, a to nezavisni 

vijećnici najbolje znaju, jer su dužni redovito izvještavati Državno izborno povjerenstvo o 

trošenju  i raspolaganju s tim sredstvima. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio 

na glasanje predloženu odluku. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je sa 11 glasova ZA, 2 glasa PROTIV 

i 1 SUZDRŽANIM glasom donijeta  

 

O D LU K A 

o  rasporedu sredstava političkim strankama i članovima  Gradskog vijeća Grada Poreča-

Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada  Poreča-Parenzo u 2017. godini 

  

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/112,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  
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TOČKA 15. 

Odluka o osnivanju i imenovanju 

Komisije za raspolaganje gradskom imovinom veće vrijednosti 
 

  Zoran Rabar, predsjednik Komisije za izbor i imenovanja prezentirao je prijedlog za 

osnivanje i imenovanje Komisije za raspolaganje gradskom imovinom veće vrijednosti, kao 

stalnog radnog tijela Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo, u skladu s materijalom koji je 

dostavljen u prilogu poziva i sastavni je dio ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj je otvorio raspravu po dostavljenom prijedlogu Odluke. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ stavio je na glasanje 

predloženu odluku. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je sa 13 glasova ZA, 1 

SUZDRŽANIM glasom donijeta  

 

O D L U K A 

o osnivanju i imenovanju 

Komisije za raspolaganje gradskom imovinom veće vrijednosti 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/119,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 16. 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg natjecatelja po natječaju za prodaju dijela nekretnine k.č. 

4192/4 k.o. Poreč u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo 

 

Đulijano Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, 
obrazložio je prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg natjecatelja po natječaju za prodaju 

dijela nekretnine k.č. 4192/4 k.o. Poreč u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo, a sve u skladu s 

dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 

 Predsjedatelj je otvorio raspravu po dostavljenom prijedlogu Odluke. 

 

 Mario Ritoša i Zoran Zulijani ukazali su na neke nelogičnosti u tekstu predložene 

odluke i ugovora, u kojima nije navedena površina čestice koja se prodaje. 

 

 Đulijano Petrović je pojasnio da su svi podaci jasno navedeni u priloženom prijedlogu 

parcelacije. 

 

 Božo Jelovac, naglasio je da su i Odluka i Ugovor korektni i pravno ispravni, ali slaže 

se da u obrazloženju nedostaje informacija za svakoga tko nije upućen o kolikoj se kvadraturi 

radi.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio 

na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  
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O D L U K U 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg natjecatelja po natječaju za prodaju dijela nekretnine k.č. 

4192/4 k.o. Poreč u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/120,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

___.___ 

 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zaključio je sjednicu i 

zahvalio se vijećnicima i pročelnicima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 

 Sjednica je zaključena u 23,30 sata. 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                              Dean Pauletić 
 


